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Abstract (en)
An installation housing (1), which is closed by a cover (2), is provided with strain relief on a lead insertion opening, especially for building system
technology. A moulding (3), which forms at least one clamping lip (4) for clamping a lead (5) on opposing clamping regions (6), can be inserted
between walls which may be connected in a manner which is not adequate. The moulding (3) is secured against tilting by guide means (9) in at
least one clamping plane in which opposite gripping lugs (7) of the walls are braced by arms (8) on the moulding (3), which engage behind them.
<IMAGE>

Abstract (de)
Installationsgehäuse (1), das von einem Deckel (2) abgeschlossen ist und mit einer Zugentlastung an einer Leitungseinführungsöffnung versehen
ist, insbesondere der Gebäudesystemtechnik. Zwischen gegebenenfalls nicht ausreichend verbundenen Wänden ist ein Formteil (3) einsetzbar ist,
das zumindest eine Klemmlippe (4) zum Verklemmen einer Leitung (5) an Gegenklemmbereichen (6) bildet. Das Formteil (3) ist zumindest in einer
Spannebene, in der gegenüberliegende Greiflaschen (7) der Wände durch diese hintergreifende Arme (8) des Formteils (3) verspannt werden, durch
Führungsmittel (9) gegen Verkippen gesichert. <IMAGE>
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